
 
 

 
 

 
1. Γράψε πώς λέγονται κι εσύ ,όπως το παράδειγμα και μετά κύκλωσε τα επίθετα 

που έφτιαξες 
 

 βιβλία από ύφασμα         υφασμάτινα βιβλία 

 αγαλματάκι από γυαλί      …………………………………………….. 

 σακούλες από πλαστικό  …………………………………………….. 

 παπούτσια από δέρμα      …………………………………………….. 

 Παιχνίδια από ξύλο         …………………………………………….. 

 

2. Γράφω μπροστά από κάθε ουσιαστικό ένα επίθετο που του ταιριάζει 

………………………  τετράδιο  

………………………  λουλούδι  

……………………… σπίτι  

……………………… αυτοκίνητα  

 
 
3. Υπογραμμίζω τα επίθετα του παρακάτω κειμένου και στη συνέχεια σχηματίζω 

τα τρία γένη στον  διπλανό πίνακα  . 
 
 Ο παππούς μου κ 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  

Α Ρ Σ Ε Ν Ι Κ Ο  Θ Η Λ Υ Κ Ο  Ο Υ Δ Ε Τ Ε Ρ Ο  
ο  ορεινός η  ορεινή το  ορεινό 
   
   
   
   
   
   
   

Ονοματεπώνυμο:…………………………………………………………… 

Ο παππούς μου και η γιαγιά 
μου   ζουν σε ένα ορεινό 
χωριό.  Έχουν ένα πέτρινο 
σπίτι με μεγάλη αυλή. Στην 
αυλή κακαρίζουν κοτούλες με  
πολύχρωμα φτερά. Τις 
συνοδεύει ένας καμαρωτός 
κόκορας με φουντωτή ουρά 

Θυμήσου…. 

Οι λέξεις που 
περιγράφουν τα 
ουσιαστικά και μας 
δίνουν  πληροφορίες για 
αυτά, λέγονται επίθετα. 
 



4. Ξαναγράφω τα ζευγάρια των ουσιαστικών, βάζοντας το δεύτερο ουσιαστικό 
στη γενική,  στον αριθμό που βρίσκεται. Με βοηθά το παράδειγμα. 

 
 η πόρτα - το σπίτι η πόρτα του σπιτιού 
 η χαίτη - τα άλογα η χαίτη των αλόγων 
 το κουδούνισμα - το τηλέφωνο ................................................................... 
 το όπλο - ο κυνηγός ................................................................... 
 η ποδιά - η μαγείρισσα ................................................................... 
 ο θόρυβος - οι μηχανές ................................................................... 
 ο αγώνας - οι γεωργοί ................................................................... 
 το άρωμα - τα λουλούδια ................................................................... 

 
 
 
5. Στις παρακάτω φράσεις υπογράμμισε τα ουσιαστικά που είναι στη γενική πτώση. 

  Βάλε τα μετά στη σωστή θέση στον πίνακα και γράψε τα και στον άλλο αριθμό  
  απέναντι. 

 
 
 
 
 
 
  

Ενικός αριθμός Πληθυντικός αριθμός 
  

  
  
  
  
  

 

Η κιθάρα του μουσικού 

Η αυλή του σπιτιού Το καράβι των πειρατών 

Το νερό της πηγής 

Το  βιβλίο των μαθητών 

Το κάστρο των ιπποτών 

Είναι απλό…. 
Για να βρούμε το 
ουσιαστικό που 
βρίσκεται σε Γ ε ν ι κ ή  
πτώση, ρωτάμε 
ποιανού - ποιανής - 
τίνος για τον ενικό 
αριθμό και ποιανών - 
τίνων για τον 
πληθυντικό αριθμό. 
 

Ουφ τελείωσα! Ώρα για 
παιχνίδι! 


